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JEGYZŐKÖNYV 
 
Készült: Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 

Bizottsága 2016. november 3. napján a Városháza 112. számú helyiségében megtartott 

rendes üléséről.  

Jelen vannak:  

• Bodorkos Ádám- bizottsági elnök 

• Nánási Tamás – bizottsági tag 

• Molnár Tibor - bizottsági tag 

• Dr. Tálas-Tamássy Tamás-bizottsági tag 

• Tarjáni István – polgármester 

• Szakadáti László-alpolgármester 

• dr. Kovács András - jegyző 

• Lengyel Anita - egészségügyi referens/jegyzőkönyvvezető 

• Dr. Csaba János- egészségügyi koordinátor 

• Dr. Balogh Gyula- Bicske Egészségközpont  

 

Bodorkos Ádám: Köszönti a jelenlévőket, Szanyi József előre jelezte, hogy nem tud részt venni 

a bizottsági ülésen. Megállapítja, hogy 4 fő bizottsági taggal a bizottság határozatképes, az ülést 

17 05 órakor megnyitja. A jegyzőkönyv hitelesítésére Nánási Tamás került felkérésre. A kiküldött 

meghívót teszi fel szavazásra:  

Szavazás: 

A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az 
alábbi napirend tárgyalását fogadta el:  
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1) z Egészségház működésével kapcsolatos kérdésekről- a Bicskei Egészségügyi 
Központ Szolgáltató Nonprofit Kft.-vel kötött megállapodás elfogadásáról  

Bodorkos Ádám: Köszönti Dr. Balogh Gyula ügyvezető urat. A kiküldött előterjesztés 

melléklete az a szerződés-tervezet, amivel kapcsolatban kérdése, hogy az OEP 

finanszírozásig kifizetett önkormányzati támogatást az önkormányzat a finanszírozással 

visszakapja majd vagy az átmeneti időszakra biztos, hogy az önkormányzatnak kell fizetnie?   

Tarjáni István: Az átmeneti időszakra úgy vonatkozik a visszamenőlegesség, hogy arra az 

időszakra, amíg nem kapjuk meg a finanszírozást, az önkormányzatnak kell vállalni ezt a 

költséget. Ennek az összege a jelenlegi becslések szerint havi 10milliós összeg lehet és 

2016. december 31. napjáig kell finanszírozni előreláthatóan. A költség nem ennyi lesz, mert 

az ellátáshoz minimum követelményként biztosítani szükséges eszközöket még meg kell 

finanszíroznunk. A végleges állapothoz még több, hisz röntgenkészülékre többletkapacitást 

kér az önkormányzat, és ezt meg kell előzze az eszköznek a megvásárlása. A jelenlegi nem 

kedvező helyzet ellenére a jelenleg az Europ-Med Kft.-nél levő szakorvosi kapacitásokat az 

önkormányzat kapja meg és ezen kapacitások bővítésére is lehetőség van, amire az igény 

beadásra került. Tájékoztatta a jelenlévőket, hogy az Egészségház a mai napon már nem 

fogadott betegeket. Az erről szóló hivatalos értesítést a Kft. tegnap 15 órakor küldte meg 

számomra. Sajnos nem volt elég idő arra, hogy a betegek tájékoztatása megtörténjen. A 

testületi határozatban foglalt 30 napnak így nem tettek eleget, aminek nem ismeri még a 

lehetséges jogi következményeit. Javasolja, hogy szakmai dolgokkal kapcsolatban a 

kérdéseket dr. Balogh Gyula számára tegyék fel.  

Szakadáti László: A tartalmi rész egyértelmű, de a határozati javaslat 2. pontja kicsit 

céltévesztő, mert a döntéshozó, tehát az Önkormányzat az nem a Bicskei Nonprofit Kft.-ét 

akarja felkérni arra, hogy önmagát jelölje ki szolgáltatónak, hanem az egészségügyi 

államigazgatási szerveket is. És ez a fogalmazás ezt a célt eltéveszti. Javasolja a 2. pont 

pontosítását.  

dr. Kovács András: A több hónapos előkészítő munka során az OTH-val, a Móri Járási 

Hivatallal és az érdi ÁNTSZ-vel többször egyeztettek. Az előterjesztésben nem véletlenül van 

az benne, hogy várhatóan az érdi ÁNTSZ fog a kijelölésben eljárni, mert még a szálak 

mozognak. A 2. pontban, amit alpolgármester úr kifogásolt, véleménye szerint annak 

ellenére, hogy picit nyakatekert, a lényege, hogy az Önkormányzat kérje az egészségügyi 

államigazgatási szervet, hogy a Bicske Egészségközpont kerüljön kijelölésre az ellátás 

szüneteltetése miatt.  A Kft. alkalmas arra, hogy a betegellátást zökkenőmentesen biztosítsa. 

Szakadáti László: Nyelvtanról beszél. A mondat jelenleg úgy szól, hogy az Önkormányzat a 

döntésével kéri a Bicske Nonprofit társaságot, hogy önmagát jelölje ki. Az önkormányzat azt 
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akarja kimondani, hogy az Europ-Med Kft. egészségügyi szolgáltató szüneteltetése okán 

indult egészségügyi államigazgatási eljárásban kéri az egészségügyi hatóságokat, hogy a 

Bicskei Nonprofit Kft.-t, mint szolgáltatót nevezze meg. Meg kell nevezni, hogy ki kit nevez 

meg, mit ajánl, milyen döntésével.  

Tarjáni István: Ahogy Jegyző úr is elmondta, hogy egyelőre maguk a hatóságok sem tudják, 

hogy kinek a hatáskörébe tartozik az eljárás lefolytatása. Véleménye szerint minden a helyén 

van.  

dr. Kovács András: Javasolja, hogy a határozati javaslatban a „kéri” szó kerüljön 

áthelyezésre a mondta végére a „kijelölni” szó elé. 

 

Dr. Tálas-Tamássy Tamás: Fontosnak tartja megerősíteni, hogy a 2. pont szövegezése az 

eredeti formájában abszolút korrekt és kielégítő. 

Bodorkos Ádám: Szavazásra fogja feltenni a módosító javaslatot.  

Tarjáni István: Szeretné megkérni Dr. Balogh Gyulát, hogy néhány szóban tájékoztassa a 

jelenlévőket a bicskei szolgáltatásról.  

Dr. Balogh Gyula: 2004-ben vette át a bicskei egészségügyi központ vezetését. Az 1973-

ban létrehozott úgynevezett 3. számú rendelőintézet korábban a székesfehérvári Szent 

György Kórházhoz tartozott. A megyei kezelésben nem teljesen olyan módon alakultak a 

viszonyok, ahogy azt a helyiek joggal elvárhatták volna. _Ezért döntött a város vezetése az 

átvételről és 2004-től saját hatáskörben működteti ezt a fontos szolgáltatást. A feladat 

ellátására létrehozott egy 100%-os önkormányzati tulajdonú Kft.-ét, ami a saját 

kezdeményezése által vált nonprofit szervezetté. Az ellátás induló körülményei úgy néztek ki, 

hogy a mintegy 2600 m2-es rendelőintézetben 30 szakrendeléssel, 40 szakorvossal 

gyakorlatilag minden lényeges szakmában el tudták kezdeni a szakrendelést. Az 

önkormányzat minden lényeges anyagi terhet vállalva felszerelte a rendeletben 

meghatározott eszközökkel a rendelőintézetet. Az utóbbi években mintegy évente 150 ezer 

orvos-beteg találkozó zajlik az intézetben a korábbi néhány tízezerhez képest. Mintegy 120 

munkatárssal és külső szerződött partnerrel dolgoznak, a lakosság megelégedettségére. 

Amikor kiderült, hogy Biatorbágyon épül egy Egészségház, már akkor felkereste a város 

vezetőségét, de akkor már megállapodás született a jelenlegi szolgáltatóval. Majd most újra 

felkereste a vezetőséget és felajánlotta, hogy a járóbeteg-ellátást biztosítja. Úgy gondolja, 

hogy az a modell, ami Bicskén működik, az hasznára tud válni Biatorbágy közönségének is 

és reméli, hogy megfelelő színvonalon tudják adoptálni az ottani működésüket a helyi 

viszonyokra is.  
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Bodorkos Ádám: Megköszönte a tájékoztatót és mivel több hozzászólás nem volt, dr. 

Kovács András módosító javaslatát tette fel szavazásra, mely szerint: a határozati javaslat 2. 

pontjában a „kéri” szó kerüljön áthelyezésre a mondat végére a „kijelölni” szó elé. 

Szavazás:  
A bizottság 2 igen, 2 tartózkodás mellett (4 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) a bizottság 

nem támogatta a módosító javaslatot.  

 

Bodorkos Ádám: Az eredeti határozati javaslatot tette fel szavazásra:  

 

Szavazás:  
A bizottság 4 igen, egyhangú szavazás mellett (4 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) az 

alábbi határozatot hozta:  

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Egészségügyi és 
Szociális Bizottságának 

77/2016. (XI.3.) számú határozata 
 

az Egészségház működésével kapcsolatos kérdéséről - a Bicskei Egészségügyi 
Központ Szolgáltató Nonprofit Kft.-vel kötött megállapodás elfogadásáról 

 
 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága megtárgyalta és elfogadásra javasolja az Egészségház működésével 
kapcsolatos kérdéséről - a Bicskei Egészségügyi Központ Szolgáltató Nonprofit Kft.-
vel kötött megállapodás elfogadásáról szóló határozati javaslatot.  

 
 

Bodorkos Ádám: Mivel több hozzászólás nem volt, a zárt ülést 17:24 órakor bezárta 

                                                                                                                       
k.m.f. 

                Bodorkos Ádám                                                          Nánási Tamás       
                      elnök                                                                       bizottsági tag 
                

 

 


